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Rada Miejska w Bardzie 

Wspólne Posiedzenie Stałych Komisji 

RM.0012.4.2024  

 

Protokół nr I 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Obrady I Wspólnego Posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Bardzie w dniu 3 czerwca 

2024 roku o godz. 10:05 a zakończono o godz. 11:50 tego samego dnia. Przewodniczący 

posiedzenia – radna Ilona Golec przywitała przybyłych uczestników. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca posiedzenia stwierdziła, że posiedzenie może podejmować prawomocne decyzje 

ze względu na zapewnione kworum. W posiedzeniu wzięło udział 13 członków Komisji Rady 

Miejskiej w Bardzie oraz Damian Bieńko Przewodniczący Rady Miejskiej w Bardzie.  

Obecni: 

1. Edyta Bączkowska 

2. Damian Bieńko 

3. Karolina Bieruta 

4. Monika Chmarek 

5. Ilona Golec 

6. Robert Herdy 

7. Marcin Kostrzewa 

8. Józef Koszałka 

9. Paweł Kuryloński 

10. Anetta Kwiatkowska 

11. Anna Orzechowska 

12. Marcin Podkówka 

13. Edwin Szylak 

14. Arleta Tomaszewska 

15. Joanna Wierusińska 
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3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczy posiedzenia przedstawił porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Omówienie projektów uchwał. 

5. Sprawy różne. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad: wszyscy za (13 radnych). 

 

4. Omówienie projektów uchwał: 

 

a) zmieniającej uchwałę nr LIV/382/2023 z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Gminy 

Bardo na rok 2024; 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania uchwały: wszyscy za (13 radnych). 

 

b) zmieniająca uchwałę nr LIV/383/2023 z dnia 21 grudnia 2023 r. Rady Miejskiej w Bardzie w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bardo; 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania uchwały: wszyscy za (13 radnych). 

 

c) w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023; 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania uchwały: wszyscy za (13 radnych). 

 

d) w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Wsparcia Rodziny w Gminie Bardo na lata 2024-

2026"; 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania uchwały: wszyscy za (13 radnych). 

 

e) w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich w sołectwach Gminy Bardo; 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania uchwały: wszyscy za (13 radnych). 

 

f) w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Bardo na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania uchwały: wszyscy za (13 radnych). 
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g) w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Bardo na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania uchwały: wszyscy za (13 radnych). 

 

h) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bardo; 

 

Stanisław Gołębiowski Kierownik Referatu Inwestycji wyjaśnił procedurę przyjęcia 

programu.  

Radny Robert Herdy zapytał kto przygotował tą uchwałę i dlaczego podejmowana jest z 

opóźnieniem - powinna być do 31 marca;  

S.G.: zwłoka dotyczy oczekiwania na opinię przez instytucje uprawnione - dodatkowo 30 dni w 

sytuacji nie otrzymania opinii.  

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania uchwały: wszyscy za (13 radnych). 

 

i) w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Bardo w Stowarzyszeniu Lokalna 

Grupa Działania „Qwsi” z siedzibą w Ziębicach w okresie programowania 2023 - 2027. 

 

R. H. zapytał jaki poniesiemy koszt utrzymując członkostwo w Qwsi a jakie będą korzyści?  

Marta Ptasińska Burmistrz Miasta i Gminy Bardo odpowiedziała że korzyści dla Gminy 

Bardo to 450 tys. a koszt składki członkowskiej to 9100 zł rocznie.  

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zaopiniowania uchwały: wszyscy za (13 radnych). 

 

5. Sprawy różne: 

 

Radna Anetta Kwiatkowska: w Grochowej są budynki bez wody pitnej; zaproponowała 

powstanie wspólnej hydrofornii oraz udostępnienie działki pod jej lokalizację; złe warunki 

sanitarne tych rodzin - w tym osoby niepełnosprawne i dzieci. 

R.H. zapytał czy była konkretna kwota zabezpieczona na odprawę Burmistrza Żegańskiego?  

Ewelina Palac Zastępca Skarbnika: zabezpieczono kwotę na odprawę emerytalną i jubileusz a 

odprawa 3 miesięczna i ekwiwalent za niewykorzystany urlop nie był planowany. 

R. H. poprosił przedstawienie umów zawartych przez CKiB z firmami zewnętrznymi i ich opis - 

czy w jednostkach organizacyjnych gminy też przyznano podwyżki od dnia 8 kwietnia;  

Karolina Bieńko Sekretarz Gminy: przygotujemy i przedłożymy takie informacje.  

 

6. Wolne wnioski i informacje. 

 

Damian Bieńko przypomniał radnym, że należy złożyć oświadczenia majątkowe do 6 czerwca br. 
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7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie o 

godz.11:50. 

 

 

 

 

/-/ Ilona Golec 

 

Przewodnicząca Wspólnego Posiedzenia Stałych Komisji 
  Rady Miejskiej w Bardzie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotował(a): Anna Dziatczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


